
Referat fra LokalListen’s generalforsamling afholdt den 21. 
marts 2024. 

1. Formand Dorte Bagge bød velkommen.

2. Dirigent. John Tropp Larsen blev valgt og konstaterede at generalforsamlingen var 

lovligt indkaldt.

3. Formand Dorte Bagge aflagde bestyrelsen beretning: LokalListen har afholdt flere 

arrangementer og møder. Udover bestyrelsesmøderne har der været afholdt 
Grundlovsmøde og et enkelt medlemsmøde. Dorte fremhævede årets grundlovstaler 
Madeleine Hansen, hun holdt en fremragende tale som gjorde et stort indtrykket de 
fleste af os. Madeleine fortalte om hvorledes han havde gjort en kæmpe forskel for en 
borger og som bevis deltog han i mødet.                                                                   
Faxe kommunes økonomichef deltog i et møde afholdt i juni 2023. Han berettede om 
kommunens økonomi og svarede på spørgsmål. Håber at den mulighed ligeledes 
opstår i år.                                                                                                          
Bestyrelsen har taget hul på arbejdet med KV 25. René Tuekær har tidligere meddelt 
at han ikke opstiller som spidskandidat. Vi har derfor kontaktet flere potientielle 
kandidater og andre der kunne være interesserede isat hjælpe LokalListen. Den 11. 
marts holdt René og bestyrelsen et lille spisemøde med mulige kommende kandidater. 
Vi skal i gang med at opdatere vores hjemmeside og facebook, der er nedsat en lille 
arbejdsgruppe. Flere af vores medlemmer har fortsat været aktive i debatten om 
solceller, et emne René flere gange har markeret sig med i byrådet.                         
Jens Berentsen, medstifter af Borgerlisten, døde tidligere i år. Dorte nævnte at der er 
flere som har haft et tæt samarbejde med Jens. LokalListen har altid værdsat han 
indsats. Dorte sluttede af med at takke bestyrelsen og René for samarbejdet og håber 
at vi med de nye kræfter kan bringe LokalListen godt ind i valgkampen og sikre en 
fortsat repræsentation i byrådet.                                                                                 
Heidi Zethof overrakte, på vegne af bestyrelsen, blomster til Erik Molnit i forbindelse 
med hans 50 års jubilæum.                                                                               
Beretningen blev godkendt.


4. Kasserer Erik Molnit fremlagde det reviderede regnskab.                                
Regnskabet blev godkendt.


5. Kontingentet blev uændret 200 kr. årligt. 

6. Der er ingen indkommende forslag.

7. Dorte Bagge blev genvalgt.                                                                                     

Michael Lilliekvist blev genvalgt.                                                                                      
1. suppleant Sofie Palludan nyvalg.                                                                                     
2. suppleant Søren Østerbro genvalgt.                                               
Bilagskontrolanterne Jens Jørgen Balle Knudsen og Klaus Kej blev begge genvalgt.


8. Heidi Zethof orienterede om status på solcelleanlæg. Mange borgere er frustrerede 
over mængden af solcellerarealer i Faxe kommune. René arbejder aktivt for en pause 
på området.                                                                                                                 
René Tuekær orienterede om byrådsarbejdet. Kommunaldirektør Thomas Knudsen 
stopper. Budget 2024 var en udfordrende opgave og opgaven ser pt ikke nemmere 
ud. Den 30. april kl. 16.30 - 19.00, afholdes der et borgermøde om 
plejehjemstrukturen på Kultunariet Haslev. Har Faxe kommune en overkapacitet? 
Fjernvarmesituationen, Faxe Ladeplads er det eneste lokalområde der stadig er i spil 
til fjernvarme. Der er etableret et energiselskab under Faxe Forsyning til at udføre 
opgaven, selskabet har fået tilført 1 million men dette beløb er overskredet.   
Solcelleanlæg, sag om batteripark til lagring af el fra solcellearealerne.     
Sygefraværet i Faxe kommune er fortsat højt, til trods for de initiativer der løbende er 



iværksat.                                                                                                             
Lokallisten planlægger et borgermøde om borgerinddragelse.


9. Kriegers flak 2. Skal der placeres en højspændings transformator station ved Karise? 
Faxe kommune er ikke orienteret.


Generalforsamlingen sluttede kl. 21.45.


Referat Marianne Ørgaard.


